

更改客戶資料表格

CLIENT DATA AMENDMENT FORM

致: 大眾証券有限公司

To: Public Securities Limited

客戶姓名: Client Name:	戶口號碼: Account No:
-----------------------	----------------------

1. 生效日期/Effective Date

請根據以下客戶資料, 即時/由* / / / (日/月/年) 起更改簽署人在 貴公司的資料紀錄。

Please change the following client details of the undersigned with immediate effect / with effect from* / / / .
(DD /MM/YYYY)

2. 細節/Particulars

- 新通訊地址 (請用英文正楷填寫, 並提供由申請日起計過去三個月內發出的有效地址證明, 如: 銀行結單或水電煤氣等賬單)
New Correspondence Address (Please complete in BLOCK LETTER and provide valid proof of address issued within the last three months from the application date, e.g. bank statement or utility bill, etc.)

新電郵地址
New Email Address: _____

新住宅電話號碼
New Residential Telephone No.: _____

新辦事處電話號碼
New Office Telephone No.: _____

新手提電話號碼
New Mobile Phone No.: _____

更改銀行戶口名稱及號碼
Change of Bank A/C Name & No: _____

其它
Others: _____

附注/Note:

- 一) 由收到此指示之日起, 本公司需時三個工作天以便有關部門更改其紀錄。
二) 上述之更改如涉及任何聯名帳戶而需聯名簽署者, 有關人士均需簽署。
1.) Please allow 3 working days from the date of receipt of this instruction for the department(s) concerned to update their record.
2.) If the change(s) involve any joint account(s) which require joint signatures, all concerned parties must sign.

聲明/Declaration

- 一) 本人(等)證實已參閱及明白有關之證券交易戶口之使用條款, 包括:
* 客戶協議;
* 任何由本人(等)與貴公司不時定立之書面補充條款。
二) 本人(等)特此接納使用條款。貴公司有權更改使用條款, 除非貴公司收到本人之取消戶口通知, 否則表示本人(等)接納該更改條款。
1.) I/We confirm that I/We have read and understood the agreement(s) for the securities trading account applicable to me/us including the following:
* the Client agreement;
* any other supplements which may be entered into in writing between the Company and me/us from time to time.
2.) I/We hereby accept and agree to be bound by the agreement(s). You may amend the terms and conditions of the agreement(s) from time to time by giving me/us notice of such amendment. Unless you have received my/our request to close the account, if I/we continue to use the account. I/We shall be deemed to have accepted the changes.

*填妥後請將此表格寄回大眾証券有限公司

Please complete this form and send to-

地址: 致 大眾証券有限公司

Address: To Public Securities Limited中環德輔道中 71 號永安集團大廈 1101-3 室
(請先傳真至 2845 5240)Room 1101-3, Wing On House, 71 Des Voeux Road Central, H.K.
(Please fax to 2845 5240 in advance)

簽署:

日期:

Signature(s): _____

Date: _____

簽名必須與開戶表印鑑相符

Signature must correspond to that in your account opening form.

公司專用	
輸入: Input By: _____	簽名核對 Signature Verified By _____
批核 Approved By: _____	核對 Checked By: _____